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Zápis z jednání VV dne 22. 10. 2024 – 10/2024 
Lomnického 1705/5, Praha  

 

 

Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Petr Musil, Jiří Dufek 

 

Omluven: Jan Kovář, Tomáš Pacák, Kristýna Šedová 

 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, Petr 

Chvojka, Veronika Jelínková, Jakub Borovský  

 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním. 

 

Ověřovatelé: Jiří Dufek, Petr Musil 

 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

 

Zahájení: 09:30 

Ukončení: 15:17 

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 09/2024 a programu jednání 10/2024 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Stav českého florbalu a priority v následujícím období 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Vývoj v mezinárodních záležitostech 

7) Potvrzení hlasování per rollam – nominace mezinárodní komise sportovců 

8) Informace ze sekretariátu 

9) MS 2025 

10) Strategie střednědobého vývoje k vyrovnanému rozpočtu 

11) Rozpočet 2025 

12) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

13) Počet účastníků ligových soutěží 2026/2027 

14) Společné setkání oddílů PP3 

15) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2025/2026 

16) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV 

17) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025/2026 

18) Návrh termínové listiny akcí elitních reprezentací v roce 2025 a výhled 2026 

19) Návrh termínové listiny akcí reprezentace mužů U19 v roce 2025 a výhled 2026 

20) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje 

(včetně návrhu vypsání na další období) 

21) Superfinále 2025 
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Materiály brané na vědomí: 

40) Návrh důležitých termínů KRD v roce 2025 

41) Analýza stavu rozvoje florbalové infrastruktury 

42) Návrh důležitých termínů KS v roce 2025 

43) Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních plánů 

44) Výzva k obsahové aktualizaci Legislativních předpisů 

45) Livesport Superliga – nastavení powerbreaků a hal pro SPORTY TV 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 09/2024 a programu jednání 10/2024 

 

Viz výše   

 

Usnesení č. 01/10/24: VV 

- schvaluje zápis z jednání VV 09/2024 

- schvaluje program jednání VV 10/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 10/2024 J. Dufka a P. Musila 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV 

 

Proběhla kontrola plnění usnesení VV. Usnesení 03/04/24 bylo termínově přesunuto na 17. 

12.2024. 

 

Usnesení č. 02/10/24: VV 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

 

Předsedové komisí předložili zprávy o činnosti jednotlivých odborných komisí. 

 

KEF – komise jednala 15. 10.; hlavními body jednání byly aktuální informace z elitních soutěží a 

prostředí videoplatformy ceskyflorbal.tv – informace předložil R. Urbář, dále informoval, že  

Florbal ID a nová aplikace byla právě spuštěna – představení vize využitelnosti – personifikace 

nabízených služeb; informace o poptávkovém řízení na ticketingu Livesport Superligy a MS žen 

2025 – bude rozděleno na samostatné řízení; způsob realizace powerbreaků v elitních soutěžích; 

nastavení hal pro Sporty TV; Superfinále florbalu 2025; příprava setkání s prezidenty v Praze  

začátkem listopadu – diskutovali oblasti programu; další část přípravy koncepce komise. Krátce 

okomentoval nové sestavení komise. 

 

EKO – komise jednala 11. 10.; první setkání nových členů – prošli si statut; jednací řád a další 

základní směrnice; plán práce komise; spolupráce mezirezortní komise – příprava regionálních 
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rozpočtů; prezentace čerpání rozpočtů a dotací za 1. pololetí a úvodní seznámení se 

střednědobou finanční strategií – podpůrný prostředek pro finanční řízení. P. Musil krátce 

okomentoval nové složení komise. 

 

KRP – komise jednala 15. 10.; hlavními body jednání byly aktuální informace z VV; agenda a 

nastavení fungování komise včetně koncepce; informace k předkládaným materiálů dle plánu 

práce; proběhlo představení Platformy Women´s power (J. Borovským); diskuse nad dalšími 

novými členy – bude dále projednáváno na následujícím jednání komise.  

 

KVM – komise jednala 16. 10. kombinovaně; hlavními body byla příprava předkládaných 

materiálů; diskuse LODM 2026 – nastavení systému turnaje, nastavení věkových kategorií 

(chlapci i dívky); informace k trenérskému vzdělávání, licence A, brankářská odbornost, školní 

odbornost; delší diskuse nad koncepcí komise – bude dále pokračovat po jednotlivých částech, 

byla vydána nová metodická kniha – Florbalový trénink dětí 6–15 let. 

 

KS – komise jednala 7. 10. kombinovaně; hlavními body byla příprava předkládaných materiálů, 

důležité termíny KS 2025 – celostátní losovací aktiv bude online a bude zkrácena doba pro 

přihlášky do soutěží pro příští sezónu; Počet účastníků ligových soutěží 2026/2027; Návrh 

termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025/2026; dále Informace o úvahách vývoje 

struktury a systémů celostátních ligových soutěží 2026/2027 do 2028/2029 – bude dále 

diskutováno; Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží – bude dále diskutováno 

(obsáhlá diskuse nad případnou úpravou u věkové kategorie juniorek – spíše v kompetenci KVM 

– bude dále diskutováno); Informace o dosavadním průběhu soutěží včetně situace po povodních 

v zasažených regionech, nejvíce zasažena Opava – hala Mařátkova; Návrh rozdělení CE 

soutěže juniorů po kvalifikaci. Diskutována úprava play-off 1. ligy dorostenců, tedy odchod od 

finálového turnaje k samostatným sériím. Proběhla krátká diskuse nad otázkou juniorek a je 

shoda na důležitosti tohoto tématu, na kterém se bude pracovat ve spolupráci více komisí. 

 

KRO – komise jednala 8. 10.; hlavními body bylo shrnutí aktuální situace k PP3 – probíhají 

schůzky s oddíly, řeší se nastavení forem vzdělávání; hodnocení společného setkání; finalizace 

materiálu Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ; 

Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů; Analýza stavu rozvoje florbalové 

infrastruktury; diskuse nad nadcházejícími materiály a programy PP1a PP2; diskuse nad možnou 

pomocí oddílům zasaženým povodněmi. 

 

KER – komise nejednala. Z. Svobodová krátce okomentovala EFT mužů a juniorů ve Finsku. 

Závěrečná akce před MS mužů v pozměněných sestavách s ohledem k vyššímu počtu 

zraněných či nemocných hráčů jednotlivých reprezentací. Samostatný event – 2 města, složitější 

organizačně, nižší návštěvnost. Junioři nepředvedli očekávaný výkon, nicméně jsou na dobré 

cestě. 

 

KRD – komise jednala 9. 10. online; hlavními body byla finalizace materiálu Důležité termíny 

KRD v roce 2025; naplánována nová akce k setkání trenérů a rozhodčích Superligy; příprava 

harmonogramu listopadového prezenčního semináře celostátních rozhodčích a delegátů; 

aktuální stav vzhledem k vyšší nemocnosti – sestavovány nové rozhodcovské dvojice; finalizace 
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obsahových témat a domluva na školitelích jednotlivých vzdělávacích bloků; diskutováno první z 

témata dlouhodobých vizí KRD - komunikační platforma pro rozhodčí; domluva na obsahu 

říjnového newsletteru; zahájení příprav mezinárodních výměn rozhodčích s Finskem, Švédskem 

a Švýcarskem - vytipování párů pro výměny v této sezóně. 

 

D. Novák informoval o prvním jednání strategické skupiny ve složení D. Novák, P. Musil, F. 

Šuman, T. Frank a R. Urbář. V rolích v kterých aktuálně působí (prezident, viceprezident, 

viceprezident IFF, GS, jednatel ČF s.r.o.) by měl být složen potenciál pro přípravu strategických 

podkladových materiálů na jednání VV ČF. D. Novák mluvil o ambici přivádět na tato jednání 

strategické skupiny i různé další florbalové i neflorbalové hosty.  

 

VV diskutoval zpětnou vazbu na zrušení MČR starších žáků. Z. Svobodová krátce okomentovala 

fungování komunikace přes KTM i s rodiči hráčů v rámci České cesty. 

 

Usnesení č. 03/10/24: VV 

- bere na vědomí zprávy o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí informaci o cílech a složení strategické skupiny 

vedené prezidentem ČF 

- bere na vědomí oblast zpětné vazby na zrušení MČR starších 

žáků 

 

 

AD 04) Stav českého florbalu a priority v následujícím období 

 

Prezident D. Novák společně s členy VV vyhodnotili diskusi a dotazník z minulého VV o Stavu 

českého florbalu jehož cílem je zásadní shoda na prioritách v dalším 4letém období. Proběhla 

krátká diskuse s tím, že jednotlivé označené priority budou na VV diskutovány zvlášť na dalších 

jednáních. 

 

Usnesení č. 04/10/24: VV  

- bere na vědomí informace o Stavu českého florbalu a priority 

v následujícím období 

 

 

AD 05) Vývoj v politických záležitostech 

 

Prezident D. Novák předložil aktuální informace v politických záležitostech. Informoval o průběhu 

schůzky se zástupci ČUS, které se zúčastnil i generální sekretář T. Frank. Oba okomentovali 

obsah i formu jednání. Při jednání je oba velmi překvapila otázka zástupců ČUS jako jedné 

střešní organizace v ČR, zda má být neolympijský sport mezi prioritizovanými sporty v ČR. 

Probíhá vyhodnocení další fáze prioritizace sportu NSA, kterou krátce okomentoval P. Musil. 

K prioritizaci připravován seminář a také vypsání výzev pro rok 2025.  

D. Novák informoval o zahájení výstavby multisportovní haly v Moravanech, která byla zahrnuta 

do programu parametrických hal. (působiště Troopers). T. Frank doplnil o informace ze 

společného projektu s ostatními sporty. 
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Usnesení č. 05/10/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace v politických záležitostech 

- bere na vědomí informace o průběhu schůzky se zástupci ČUS 

- bere na vědomí informace o vyhodnocování další fáze prioritizaci 

sportu NSA 

- bere na vědomí informace o finalizaci příprav vyhlášení dotační 

výzvy NSA Můj klub, svazové dotace a investičních dotací 

- bere na vědomí informace o zahájení výstavby haly v Moravanech 

 

 

AD 06) Vývoj v mezinárodních záležitostech 

 

Prezident D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. V úvodu T. Frank 

informoval o další fázi jednání nad mezinárodní termínovou listinou. Další informace byly ke 

kongresu IFF a nadcházejících volbách do VV IFF a dalších odborných komisí IFF. D. Novák 

okomentoval uzavření kandidatur do nadcházejících voleb. 

Dále byli členové VV seznámeni s informacemi k aktuální situaci Champions Cupu včetně 

očekávané potřeby probrat budoucnost tohoto projektu. Diskuse bude pokračovat v lednu i se 

zapojením oddílů, které se zúčastnily. 

Dále zazněly informace o změnách na pozicích generálních sekretářů národních svazů (již 

proběhlo SWE, FIN, v prosinci proběhne i SUI). 

 

Usnesení č. 06/10/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o další fázi jednání nad mezinárodní 

termínovou listinou 

- bere na vědomí informace ke kongresu IFF a nadcházejících 

volbách do VV IFF a dalších odborných komisí IFF 

- bere na vědomí informace k aktuální situaci u Champions Cupu 

- bere na vědomí informace o změnách na pozicích generálních 

sekretářů zemí TOP4 

 

 

AD 07) Potvrzení hlasování per rollam – kandidatura do komise sportovců IFF 

 

Prezident D. Novák předložil informace k potvrzení hlasování per rollam 2PR/10/2024, týkajícího 

se kandidatury T. Sladkého na volbu člena komise sportovců IFF. Krátce doplnil průběh jednání 

s možnými kandidáty či kandidátkami do budoucna. 

 

Usnesení č. 07/10/24: VV 

- potvrzuje hlasování per rollam a schvaluje jako kandidáta na volbu 

člena komise sportovců IFF T. Sladkého 
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AD 08) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil informace ze sekretariátu. Krátce doplnil aktuální stav k Champions Cupu 

z hlediska pořadatelství potenciálního finále v ČR – bude dále diskutováno dle vývoje našich 

účastníků a jejich případného projeveného zájmu. 

Další informace se týkaly nadcházejícího ročníku školských soutěží – shrnul počty přihlášených 

ČEPS - 809 zapojených škol / 1036 týmů (-97 škol / - 126 týmů); SUBTERRA - 589 zapojených 

škol/ 784 týmů. (-46 škol/-34 týmů). Stavy přihlášek se vrátily k ročníku 2022/2023. Proběhne 

zkoumání, proč došlo k meziročnímu poklesu. 

P. Chvojka připomněl EFT žen, které proběhne v Karlových Varech. Proběhne poslední 

organizační štáb s místním oddílem.   

Následně postupně (Z. Svobodová, P. Chvojka, Z. Mlčoušek a J. Borovský) podali informace 

z oblasti personálií – v oblasti vzdělávání v týmu metodiků končí V. Paul a nahradí ho P. 

Švejnoha; v oddělení projektů ukončena spolupráce s L. Lahodou v oblasti udržitelnost, kdy ji 

nahradí D. Šeděnková, v soutěžním úseku dochází k doplnění stavu v oblasti rozhodčích 

z důvodu dlouhodobé pracovní neschopnosti D. Polákové, kdy ji nahradí A. Bodeček a úsek 

komunikace – N. Katolická doplní tým z důvodu navýšení obsahu (kooperace s Livesportem) 

J. Borovský informoval o Dokumentu k MS 2024 – probíhá intenzivní práce na finalizaci – 

premiéra před MS. Dále informoval o průběhu Konference SportAlive – v průběhu konference 

byly prezentovány naše projekty a školské soutěže. Vyhodnocení SportAlive Awards – 

Videoplatforma, Bigboard SFF; Sparta a Tatran byly mezi 10 oddílovými projekty. 

Následovaly informace ke spuštěnému Florbal ID (momentálně přes 5 tisíc uživatelů) a spuštěné 

nové aplikaci (aktuální stav 7 tisíc stažení). Proběhla krátká diskuse. 

 

Usnesení č. 08/10/24: VV 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace k Champions Cupu 

- bere na vědomí informace k přihláškám do školských soutěží 

- bere na vědomí informace EFT v Karlových Varech 

- bere na vědomí informace k personáliím  

- bere na vědomí informace o průběhu Konference SportAlive 

- bere na vědomí informace k finalizaci Dokumentu MS 2024 

- bere na vědomí informace ke spuštěnému Florbal ID a nové 

aplikaci 

 

 

AD 09) MS 2025 

 

P. Chvojka předložil aktuální informace k MS 2025. Proběhl online meeting s IFF k rozpisu 

utkání. Proběhla 2 projektová utkání ČEZ extraligy žen (Ostrava, Brno). MS 2025 bylo 

prezentováno v průběhu EFT mužů a juniorů ve Finsku v halách. Proběhly další schůzky se 

zástupci vedení jednotlivých hal. Poptávkové řízení na ticketingu vyhrála firma Enigoo. 

Municipalitní podpora z měst i krajů – provázanost do dotačních výzev. Možný dopad povodní na 

další diskusi v Moravskoslezském kraji v oblasti dalších financí. Komunikační platformu 

okomentoval J. Borovský. 
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Usnesení č. 09/10/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace k MS 2025 

 

 

AD 10) Strategie střednědobého vývoje k vyrovnanému rozpočtu 

 

P. Musil za EKO nepředložil materiál Strategie střednědobého vývoje k vyrovnanému rozpočtu a 

požádal o odklad na následující jednání. 

 

Usnesení č. 10/10/24: VV 

- schvaluje odklad materiálu na následující jednání 

 

 

AD 11) Rozpočet 2025 

 

P. Musil za EKO předložil v předložené prezentaci Souhrn požadavků na sestavení jednotlivých 

rozpočtů 2025. Bude následovat podrobnější analýza a na následující jednání VV bude připraven 

podkladový materiál pro další fázi přípravy a schválení rozpočtu 2025.  

 

Usnesení č. 11/10/24: VV 

- bere na vědomí souhrn požadavků na sestavení jednotlivých 

rozpočtů 2025 

 

 

AD 12) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

L. Laštovička v zastoupení J. Kováře za KRO předložil materiál Návrh úprav předpisu 

stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF. 

 

Usnesení č. 12/10/24: VV 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav předpisu stanovujícího 

zásady spolupráce orgánů ČF 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 11. 2024 

 

 

AD 13) Počet účastníků ligových soutěží 2026/2027 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Počet účastníků ligových soutěží 2026/2027. 

 

Usnesení č. 13/10/24: VV 

- bere na vědomí materiál Počet účastníků ligových soutěží 

2026/2027  

- ukládá připomínkovat 
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Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 11. 2024 

 

 

AD 14) Společné setkání oddílů PP3 

 

L. Laštovička předložil informace ze Společného setkání oddílů PP3 a proběhlo zhodnocení 

akce. Proběhla obsáhlá diskuse k obsahu i formátu akce. Na následujícím jednání bude 

předložena souhrnná hodnotící zpráva na základě zpětné vazby od účastníků. 

 

Usnesení č. 14/10/24: VV 

- bere na vědomí informace ze Společného setkání oddílů PP3 

 

 

AD 15) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2025/2026 

 

Licenční manažer informoval členy VV o průběhu diskuse plánovaných úprav Licenčního řádu a 

podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2025/2026. Členové VV obsáhle diskutovali. 

 

Usnesení č. 15/10/24: VV 

- bere na vědomí informace o průběhu diskuse plánovaných úprav 

Licenčního řádu a podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 

2025/2026 

 

 

AD 16) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a 

VV 

 

L. Laštovička v zastoupení J. Kováře předložil materiál Návrh struktury a organizace setkání 

hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV. 

 

Usnesení č. 16/10/24: VV 

- schvaluje materiál Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů 

jednotlivých krajů s prezidentem a VV 

 

 

AD 17) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025/2026 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 

2025/2026. Z. Mlčoušek návrh krátce okomentoval. 

 

Usnesení č. 17/10/24: VV 

- bere na vědomí materiál Návrh termínové listiny ligových a 

pohárových soutěží 2025/2026  

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 11. 2024 
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AD 18) Návrh termínové listiny akcí elitních reprezentací v roce 2025 a výhled 2026 

 

V. Culka za KER předložil materiál Návrh termínové listiny akcí elitních reprezentací v roce 2025 

a výhled 2026. Z. Svobodová okomentovala detailně září 2025, kdy je standartní mezinárodní 

termín, nicméně 3 týdny před tímto termínem budou probíhat Světové hry. Došlo ke shodě 

zástupců TOP4, že v daném termínu nebudou realizována žádná mezinárodní utkání EFT. Dále 

okomentovala problematiku roku 2026, kdy je plánováno ME žen, a to významně ovlivní 

mezinárodní termínovou listinu. 

Byla otevřena diskuse nad dopadem tohoto návrhu do rozpočtu 2025. Po diskusi se členové VV 

shodli, že návrh termínové listiny je potřeba promítnou do rozpočtu 2025 a případně termínovou 

listinu reprezentací upravit dle zadání k úpravám rozpočtu. Současně bylo poukázáno na 

jednotlivá smluvní ujednání, které se do mezinárodní termínové listiny propisují.  

 

Usnesení č. 18/10/24: VV 

- schvaluje materiál Návrh termínové listiny akcí elitních reprezentací 

v roce 2025 a výhled 2026 s odkazem na nutnost dořešení 

v souvislosti s plánovaným rozpočtem 

 

 

AD 19) Návrh termínové listiny akcí reprezentace mužů U19 v roce 2025 a výhled 2026 

 

L. Dolejš za KVM předložil materiál Návrh termínové listiny akcí reprezentace mužů U19 v roce 

2025 a výhled 2026. Z. Svobodová okomentovala. 

I tohoto bodu se týkala předchozí diskuse nad dopadem do rozpočtu 2025 se stejným závěrem, 

viz bod 18) programu.  

 

Usnesení č. 19/10/24: VV 

- schvaluje Návrh termínové listiny akcí reprezentace mužů U19 v roce 

2025 a výhled 2026 s odkazem na nutnost dořešení v souvislosti 

s plánovaným rozpočtem 

 

 

AD 20) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh 

dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání na další období) 

 

L. Dolejš za KVM předložil materiál Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení 

a návrh dlouhodobého vývoje včetně návrhu vypsání na další období. Krátce materiál představil a 

poukázal na úspěšnost tohoto programu. 

 

Usnesení č. 20/10/24: VV 

- bere na vědomí Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich 

hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání na 

další období) 



 

Zápis z jednání VV 10-2024 - ověřený.docx  10/11 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 11. 2024 

 

 

AD 21) Superfinále 2025 

 

P. Chvojka v zastoupení T. Pacáka za KEF předložil materiál Superfinále 2025. Obeznámil členy 

VV se současnou situací, především vzhledem k majoritnímu postavení hokejového klubu v O2 

aréně a nepředvídatelné situaci play off hokeje v kombinaci s dopadem do vysílacích časů ČT 

SPORT. Díky této organizační nejistotě, která by mohla degradovat finále 1. ligy mužů a 

současně vzhledem ke smluvnímu nastavení, že nejde ohrozit ani finále středoškolských soutěží 

SUBTERRA,  nebude z těchto důvodů finále 1. ligy mužů do programu Superfinále 2025 

zařazeno. Klouzavý termín Superfinále florbalu 26. – 27. dubna 2025 je platný. 

 

Usnesení č. 21/10/24: VV 

-  bere na vědomí materiál Superfinále 2025 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Návrh důležitých termínů KRD v roce 2025 

 

Z. Mlčoušek v zastoupení K. Šedové za KRD předložil materiál Návrh důležitých termínů KRD v 

roce 2025. 

 

Usnesení č. 40/10/24: VV 

- bere na vědomí materiál Návrh důležitých termínů KRD v roce 2025 

 

 

AD 41) Analýza stavu rozvoje florbalové infrastruktury 

 

L. Laštovička v zastoupení J. Koláře za KRO předložil materiál Analýza stavu rozvoje florbalové 

infrastruktury. 

 

Usnesení č. 41/10/24: VV 

- bere na vědomí materiál Analýza stavu rozvoje florbalové 

infrastruktury 

 

 

AD 42) Návrh důležitých termínů KS v roce 2025 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh důležitých termínů KS v roce 2025, kde upozornil na 

zkrácení období pro přihlašování do soutěží způsobené prodloužením soutěžního období. T. Frank 

informoval o kolizi termínů Finále pohárových soutěží a jednáním VV v únoru 2025. Bude dořešeno 

na příštím jednání VV. 
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Usnesení č. 42/10/24: VV 

- bere na vědomí materiál Návrh důležitých termínů KS v roce 2025 

 

 

AD 43) Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních plánů 

 

Licenční manažer Z. Mlčoušek předložil materiál Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních plánů. 

Okomentoval v krátkosti situaci některých oddílů. 

 

Usnesení č. 43/10/24: VV 

- bere na vědomí materiál Licenční řízení – Zpráva o plnění 

akčních plánů 

 

 

AD 44) Výzva k obsahové aktualizaci Legislativních předpisů 

 

T. Frank předložil materiál Výzva k obsahové aktualizaci Legislativních předpisů. Upozornil, že do 

konce kalendářního roku je potřeba případně předložit podklady k obsahovým změnám, které 

budou v následném období formulovány tak, aby mohly být nejpozději v březnu předloženy ke 

schválení VV. 

 

Usnesení č. 44/10/24: VV 

- bere na vědomí materiál Výzva k obsahové aktualizaci 

Legislativních předpisů 

 

 

AD 45) Livesport Superliga – nastavení powerbreaků a hal pro SPORTY TV 

 

P. Chvojka v zastoupení T. Pacáka za KEF předložil materiál Livesport Superliga – nastavení 

powerbreaků a hal pro SPORTY TV. Okomentoval problematiku záležitosti vysílat TV utkání „do 

diváků“ a možnost udělení výjimky pro utkání vysílaných na SPORTY TV. 

Dále přednesl komentář k nastavení powerbreaků v nejvyšších soutěžích. 

 

Usnesení č. 45/10/24: VV 

- bere na vědomí materiál Livesport Superliga – nastavení 

powerbreaků a hal pro SPORTY TV 


